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Initiativärende: Vad händer med Kyllared?   
 
Helt nya skollokaler gapar tomma på Kyllared. Lokalerna kostar Borås Stad ca 11 mnkr årligen, i 
dagsläget utan någon som helst nytta. Det är ett slöseri med skattepengar som vi förtroendevalda 
med uppsiktsplikt över kommunens verksamhet inte kan acceptera. Därför begär vi få information 
om hur arbetet med att fylla lokalerna med verksamhet framskrider.  
 
Kommunstyrelsen föreslås besluta  
 
En återrapportering ges kommande sammanträde om hur arbetet med att fylla lokalerna på Kyllared 
fortskrider.  
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